
 Jaarverslag Oudercommissie campus Sterrenrijk 2023 

 Beste ouders, 

 Met dit jaarverslag vatten we voor de ouders/verzorgers en voor het managementteam van Sterrenrijk 

 (MT) de onderwerpen samen die besproken zijn binnen de oudercommissie (OC) in 2023 en welke 

 adviezen wij - gevraagd en ongevraagd - hebben gegeven. 

 Het afgelopen jaar zijn de oudercommissies van de verschillende afdelingen van Sterrenrijk 
 samengevoegd. Hieronder vallen nu het KDV, peuterplus en BSO van het Universum en de 
 peuterplus en BSO van de Verwondering (verzamelnaam hier: Sterrenrijk). Daarbij hebben wij het 
 reglement van de oudercommissie ook aangepast in september. 

 Hieronder vind je een opsomming van de bespreekpunten tussen de oudercommissie en het 
 managementteam van Sterrenrijk over het jaar 2023. 

 Welke informatie heeft de oudercommissie ontvangen? 

 -  Wij hebben kennis genomen van het organisatie-ontwikkelplan van Sterrenrijk. Dat is een 
 scholingsplan voor personeel. 

 -  De oudercommissie heeft een kopie ontvangen van het jaarlijkse onderzoek van de GGD, 
 waarin o.a. wordt gekeken of de wet op kinderopvang goed wordt uitgevoerd. Uit het rapport 
 blijkt dat Sterrenrijk aan de eisen voldoet. 

 Waar hebben wij over meegedacht? 

 -  Alle opvanglocaties hebben een informatiebord gekregen. Op het bord vind je de flyer van de 
 OC met onze contactgegevens. Hierop vind je ook de komende vergaderingen met de te 
 bespreken agendapunten. Om de zichtbaarheid van de OC te vergroten. 

 -  Wij dachten mee over de overdrachtsmomenten op de verschillende locaties. Het MT heeft 
 de oudercommissie gevraagd mee te denken over een goed overdrachtsmoment na de 
 coronaperiode, waar hebben ouders behoefte aan? We hebben verschillende opties 
 besproken, zoals dat ouders weer de school in kunnen, bij het halen en brengen van hun 
 kinderen op de peuterplusgroepen. Nu ook weer bij het Universum. 

 -  De OC heeft meegedacht over het stellen van een aantal vragen in de enquête over 
 oudertevredenheid. 

 -  De loopruimte langs de parkeerplaatsen en het hoofdgebouw van Sterrenrijk. De directie 
 heeft hierover contact gehad met de gemeente, omdat de loopruimte best krap is. De OC 
 heeft dit besproken, er is nog geen passende oplossing gevonden. 

 -  De OC heeft meegedacht over veiligheidsaspecten van het terrein en de omgeving van de 
 kinderopvang en de basisscholen. 

 -  We hebben aandachtspunten benoemd met betrekking tot de planning en wachtlijsten. 
 -  We hebben verbetersuggesties aangedragen met betrekking tot het actualiseren en 

 toepassen van de toestemming die ouders kunnen verlenen voor bepaalde activiteiten. 

 Waarmee hebben wij ingestemd? 

 -  De oudercommissie heeft ingestemd met het veranderen van 1 studiedag, naar 4 
 studieavonden. Zodat de sluitingstijden van gelijker en minder ingrijpend worden verdeeld 
 over verschillende dagen. 

 -  Wij zijn akkoord gegaan met de versoepeling van het regelement ‘buitenspelen’ voor de 
 peuterplus groepen. 



 -  Wij hebben akkoord gegeven op de standaard doorstroom naar de peuterplusgroepen als 
 een kind 3 jaar is geworden. 

 -  De OC heeft akkoord gegeven op de tariefverhoging van Sterrenrijk voor 2024. Om dit voor 
 2025 nog beter te doen, volgt een aantal leden van de OC binnenkort de cursus 'Financiën 
 voor de ouderraad’. 

 Dit jaar (2024) zijn wij als oudercommissie (OC) aan de slag gegaan met de volgende doelstelling: 
 ‘Zichtbaarheid en profilering oudercommissie’. Zit je ergens mee, of heb je een vraag, laat het ons 
 dan vooral weten via  oudercommissie.sterrenrijk@gmail.com  .  Meer informatie over ons vind je op 
 https://kinderopvangsterrenrijk.nl/informatie-voor-ouders/oudercommissie/ 

 Met hartelijke groeten, 

 Maaike Bouwmeester (voorzitter) 

 Jolien Fase (secretaris) 

 Michael Buth (penningmeester) 

 Marcel Alsemgeest (algemeen lid) 

 Jeroen Braat (algemeen lid) 

 Chanine Donkersloot (algemeen lid) 
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